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Presenting author e-mail: xxxx@yyy.fr
The abstract should be ONE-page long. Use A4 page set-up in portrait layout and keep the margins as defined in this template. Use 12 pt Times New Roman font (unless otherwise specified, e.g. for the title). Centre the title, the authors’ names, the affiliations and the presenting author’s email address. Underline the presenting author. For each author, indicate the affiliation below. Indicate as well the email address for the presenting author. Please compose a title that clearly describes the content of your work, in order to maximize its impact. 
Start each paragraph, with an indent. Justify the body of the text both left and right. Do not use page numbers. Use clear English to write your abstract, with an emphasis on describing the problematic and the scientific method you applied or are planning to apply. If applicable graphics, including tables, must be located at the end of the abstract, just before the supervisor. However, keep in mind that the whole abstract has to fit in only one page. For all graphics presented, including table(s) and equation(s), a self-referring caption must be inserted (Figure 1). 
References should be made in the style [1] or [1-2]. Examples of references are shown below. The abstracts will be reviewed by the members of Scientific Committee of the Junior Conference. Accepted abstracts will be displayed on the conference website and provided to conference attendees. Abstract titles and author lists will be listed in the conference program.
The abstract should be submitted in pdf format through the graduate school MRES website. The deadline for abstract submission is 5th of April 2023. The abstract status will be notified on the 2nd of may 2023. 
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Titre Du Résumé (Times New Roman, 20pt, Maj à chaque mot)
Auteur qui présente1, Auteur 2 et Auteur 1,2 (Times New Roman, Italique14pt)
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Le résumé doit tenir sur UNE page. Utilisez une feuille A4 en portrait et laissez les marges identiques au modèle. Utilisez la police Times New Roman 12pt (sauf mention contraire). Centrez le titre, les auteurs, les affiliations et l’adresse e-mail. Soulignez l’auteur qui présente. Pour chaque auteur, indiquez son affiliation et indiquez l’adresse email de l’auteur qui présente. Choisissez un titre qui décrit clairement le contenu de votre travail de manière à maximiser son impact. 
Démarrez chaque paragraphe par un alinéa, justifiez le corps du texte, ne numérotez pas les pages. Rédigez votre résumé dans un français clair. Décrivez soigneusement la problématique et la méthode scientifique que vous avez ou que vous souhaitez utiliser. Si vous avez des figures, elles doivent être placées à la fin du résumé. Gardez en tête que le résumé doit tenir sur une page. Pour toute figure (image, tableau, équation) une légende décrivant son contenu doit être placée en-dessous et elle doit être appelée dans le texte (Figure 1). 
Les références bibliographiques doivent être indiquées comme ceci [1] ou cela [1-2]. Des exemples de références sont présentés plus bas. Les résumés seront étudiés par les membres du comité scientifique du Congrès Junior. Les résumés acceptés seront consultables sur la page web de la conférence et seront fournis aux auditeurs du Congrès. Les titres des résumés et la liste des auteurs seront intégrés dans le programme du Congrès.
Les résumés doivent être déposés au format pdf à l’aide du lien disponible sur le site de la Graduate School MRES. La date limite de soumission des résumés est le 5 avril 2023. Les avis d’acceptation ou de refus seront disponibles le 2 mai 2023.
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Figure 1. La figure et sa légende ne doivent pas dépasser la largeur du texte. Ne pas changer l’habillage de la figure de manière à placer du texte à côté.
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